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Od kilkudziesięciu lat rozgrywki Skierniewickiej Halowej Ligi Piłki Nożnej odbywały się nieprzerwanie do sezonu 2019/2020. (fot. Adam Michalski)

Na przełomie listopada i grudnia przez minione kilkadziesiąt lat rozpoczynały się rozgrywki
Skierniewickiej Halowej Piłki Nożnej. Jak będzie w 2020. − Nie ma jeszcze ostatecznej
decyzji. Ale biorąc pod uwagę sytuację w kraju sezon 2020/2021 stoi pod wielkim znakiem
zapytania − mówi Dariusz Skoczylas, odpowiedzialny za rozgrywki z ramienia OSiR
Skierniewice.

− Teoretycznie mamy jeszcze czas. Przygotowanie rozgrywek od strony organizacyjnej to kwestia
tygodnia. Problemem jest sytuacja w kraju związana z wirusem − mówi Dariusz Skoczylas z OSiR. −
Wiele wskazuje na to, że wcześniej czy później będziemy mieli narodową kwarantannę − dodaje.
Organizatorzy zauważają, że w przypadku rozpoczęcia rozgrywek mogą pojawiać się problemy
przełożonych spotkań w związku z kwarantannami.



− Gdyby sytuacja poprawiła się, z ligą ruszylibyśmy w grudniu, oczywiście przy pustych trybunach,
zgodnie z reżimem sanitarnym. Jeżeli ten wariant się nie sprawdzi, rozważamy możliwość
organizowania różnych turniejów − dodaje. Początki ligi futsalu sięgają lat 90-ych.

− To były czasy wyżu demograficznego. Z roku na rok mieliśmy coraz więcej chętnych, a w pewnym
momencie grały I, II, III, IV a nawet V liga − wspomina Dariusz Skoczylas z OSiR. Od kilku sezonów
liczba grających zespołów oscyluje w okolicach 30. W 2018 roku podjęto decyzję o ograniczeniu
rozgrywek do dwóch lig I i II.

− Powiększyliśmy ligi, by zespoły mogły rozgrywać więcej meczów − dodaje odpowiedzialny za
rozgrywki z ramienia OSiR.

Czy skierniewicka liga futsalu ruszy w 2020 roku. O tym tu i w tygodniku "Głos Skierniewic
i Okolicy".
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